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ZAPISNIK

sa 6. sjednice Lokanog ekonomskog vijeća Posušje

Sastanak je održan u utorak 20.prosinca  2016. godine s početkom u 10 h u sali sa sastanke 

Općine Posušje.

Na  sastanku  su  bili  prisutni  članovi  LEV-a  ispred  Općine  Posušje  i  Općinskog  vijeća:
općinski načelnik Branko Bago, predsjednik OV-a Ivan Lončar, Mate Kovač i Petar Gavran,
predstavnici  privatnog  sektora:  poduzeća:  Miviko  d.o.o.  (došao:Damir  Mandurić),
Lončarplast  d.o.o.  (došao  Ivan  Lončar),  Iveral  (Mario  Begić),  civilni  sektor:  Braniteljska
zadruga Eko Hercegovina (Martin Soldo)

Odsutni  čalnovi  LEV-a  su:  predstavnik  poduzeća  Planet  d.o.o.  (Krasnodar  Petrović)  i
predstavnik Mesne industrije Rakitno d.o.o. (Ivica Pavković), Tropicana bar d.o.o.( Željko
Pavković),  Regionalna  razvojna  agencija  za  Hercegovinu-REDAH (Ivan Jurilj)  i  razvojna
agencija županije Zapadnohercegovačke HERAG (Tanja Bakula).

Budući da je zaključeno da postoji kvorum za rad, jednoglasno je usvojen sljedeći predloženi

DNEVNI RED:

1. Usvajanje zapisnika s 5. sjednice Lokalnog ekonomskog vijeća Posušje

2. Prijedlozi za plan kapitalnih investicija

3. Prepoznavanje drugih razvojnih inicijativa

4. Razno

Ad.1. Zapisnik je usvojen jednoglasnom odlukom svih prisutnih članova.

Ad.2. Gosp.  Martin  Soldo  je  tražio  pojašnjenje   zašto  se  LEV  nije  sastao  prije  tj.  do

14.12.2016. do kada je trajao rok za dostavu prijedloga projekata sukladno Javnom Pozivu.

Gosp.  Lončar  je  pojasnio  da je  dva  puta  pokušavao sazvati  sastanak,  ali  zbog zauzetosti

članova LEV-a nije bilo moguće prije organizirati sastanak  LEV-a. Iako je rok za dostavu
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projekata prošao, Prijedloge LEV-a će se uvrstiti dodatno,  Stoga u biti nema nepremostive

barijere da se  prijedlozi predlože.

Nakon tog pojašnjenja nije bilo novih prijedloga za nove točke dnevnog reda i predloženi

dnevni red je jednoglasno usvojen.

Gosp. Martin Soldo je predložio dva projekta za PKI i to: 

- Izgradnja pročistača otpadnih voda u poduzetničkoj zoni Osrdak,

- Izgradnja Magistralnog puta Rakitno Crvenice

Oba projekta je detaljno obrazložio i naglasivši kako su zaista važni i kako je potrebno da se

nađu na listi PKI.

Ad.3. Nije bilo drugih tema osim prijedloga za Plan kapitalnih investicija

Ad.4. Pod točkom razno Mario Begić ispred poduzeća IVERAL postavio je pitanje vezano za

početak radova na novom graničnom prijelazu. Načelnik Bago je obavijestio sve prisutne da

je  općina  Posušje  završila  imovinsko  –poslove  oko  lokacije  buduće  lokacije  graničnog

prijelaza  te  da će se u narednih 10-taka potpisati  ugovor o kupoprodaji  zemljišta  između

privatnog vlasnika i Uprave za neizravno oporezivanje.

 Zapisničar                                                                                                      Predsjednik LEV-a

Mate Kovač                                                                                                 Ivan Lončar

______________                                                                                              ______________
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